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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 17/05 w dniu 26 
października  2005 r. – godz. 10 00 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Omówienie przygotowania MG OPS w Ustce do sezonu zimowego – 

godz. 10 15 
� noclegowania 
� wydawanie posiłków regeneracyjnych  

3. Informacja o przebiegu sezonu letniego 2005 roku. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji.  

 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i  poddał 
głosowaniu . 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przy 4 głosach 
„za” przyjęła w/w porządek obrad . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 

Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
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Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 16/2005 z dnia 14 października  2005 r 
  
  

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 15/2005  bez uwag. 
 

 
 

Ad. 2.  Omówienie przygotowania MG OPS w Ustce do sezonu 
zimowego 
� noclegowania 
� wydawanie posiłków regeneracyjnych  

 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
   

 Alicja Roguszczak K ierownik M iejsko Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce 
- przedstawiła informację dotycząca podejmowanych działań przez 
MG OPS w zakresie pomocy społecznej na terenie gminy Ustka 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

 
Komisja przyjęła przez aklamację w/w informację. 
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Przewodniczący Komisji ogłosił 15 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 20  do godz. 11 35. 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 
 

Ad. 3.  Informacja o przebiegu sezonu letniego 2005 roku. 
 
 
  W w/w temacie głos zabrała: 
 
 
  Justyna Sokołowska 
  - przedstawiła podsumowanie sezonu 2005 r w Gminie Ustka 

zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
 

Komisja przyjęła przez aklamację w/w informację. 
 
 
 

Ad. 4.  Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Komisji  Wiesław Kurowski 
- przedstawił treść pism skierowanych    przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism: 

 
1. Prokuratura Rejonowa w Słupsku –  umorzenie 

śledztwa  w spr. niedopełnienia w okresie od roku 2000 do 
2005 w Ustce obowiązków słuŜbowych przez Wójta 
poprzez nie wyegzekwowanie od właścicieli 
nieruchomości połoŜonych w m. Dębina opłat 
adiacenckich w łącznej kwocie 707.000 zł na szkodę 
Urzędu Gminy Ustka 
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2. Komenda Wojewódzka Policji w Gdańsku – w spr. 
rozwaŜenia moŜliwości umorzenia lub obniŜenia w 2006 r 
zobowiązań podatkowych od nieruchomości słuŜbowych 
połoŜonych na terenie administracyjnym Gminy w m. 
Rowy 

 
3. Parafia Rzymskokatolicka pw. Św. Pio – w spr. dotacji 

finansowej na 2006 r w kwocie 20 tys zł na budowę kaplicy 
św. Ojca Pio w Ustce 

 
Odpowiedź Pana Wójta w przedmiotowej  sprawie dot. 
informacji w zakresie  ogłoszenia konkursu ofert na 
realizację zadań publicznych zgodnie z ustawą o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie 

 
4. Odpowiedź na wnioski Komisji  z dnia 30 sierpnia 2005 

roku (doraźna kontrola Świetlic Wiejskich ) w spr. 
przeglądów gwarancyjnych wykonanych robót 
budowlanych w Świetlicach w m. Zaleskie i Objazda 
(wystąpienie z pismem do powiernika inwestycyjnego) 

 
 
 
  P.P.H. T.H. „ Delta” Sp. z o.o. Kock 

 - dot. wynajmu kruszarki na okres 2 miesięcy . W zamian za 
dzierŜawę proponuje 100 t kruszywa ceglano - betonowego  we 
wskazane miejsce. 

 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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 W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie poparła w/w 
wniosek o dzierŜawie kruszarki . 
 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 11 50  zamknął obrady Komisji. 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz               WIESŁAW  KUROWSKI 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


